



<i>Voorzitter</i>	Freddie Kiel
<i>Aanwezigen</i>	Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Janne van Asselt, Zazi Nieuwenhuijs, Jippe van Roon, Robin Wacanno
<i>Afwezige(n)</i>	Lola Fioole, Minqiu Korevaar
<i>Ambtelijk secretaris</i>	Yara Kluiters
<i>Gast</i>	Nada Benlhaj, Lev, Christina, Cathelijne, Elissa

1. Opening

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:02

2. Notulen & actielijst

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn geaccepteerd.

(PV 250218) Janne - Engelse werkafspraken wijzigen.

Mee bezig.

(PV 250225) Onderwijs - Stuk schrijven over hertentamens.

Mee bezig.

(PV 250225) Robin - Stuur mail naar Kees over EC beperking (en de balie).

BEhandeld op IO en gaat ook nog mailtje sturen.

(PV 250304) Michelle - Stuk schrijven over TLC, A-zalen decoratie en sfeer.

Gedaan.

(PV 250311) Freddie - Mail de mensen van de petitie over een gesprek vanuit de FSR.

Nog doen.

3. Post

In

- ACD, almanak. Ze willen dat voor 18 april een Nederlands stukje wordt geschreven door iemand van de FSR.

Uit

-

4. Mededelingen

BO en IO notulen komen later door persoonlijke omstandigheden van Yara.

Lola is er niet en machtigt Zazi.

Minqiu is er niet

Fay geeft aan dat er een PV stuk komt over waar het raadsuitje gaat plaatsvinden.

5. Updates commissies, DB, CSR

DB

Vooraf bezig geweest met gepuzzel rondom het draagvlakgesprek, zorg dat je de email leest die ik gestuurd had en de lettucemeet invult!!

Ik (en Robin?) komen waarschijnlijk ergens deze week in Folia over de bezuinigingen 😊

Er is weer een voorzittersvergadering op vrijdag, zet ze hier in de comments of app me als er dingen zijn die ik daar moet behandelen (ik weet dat er een aantal zijn maar kan ze zo uit m'n hoofd niet bedenken)

Er is ook een overleg met de OR vgd week maandag, stuur ook daarvoor onderwerpen door die je zou willen bespreken met de OR (goed moment om bij een aantal dossiers te kijken of de OR het met ons eens is, mogelijk kunnen we dan een samenwerking aangaan :))

Alle trainingen zijn geweest, vul de evaluatie in (in de mail)

CSR

1. We zijn aan het praten over het berenschot rapport.
 2. We starten samenwerking met all ears en the green office.
-

Faciliteiten

Lunchpauzes is alive en well! Zie komende pv voor een nieuwe invalshoek! Can we rattle the forces to go to centraal???

En fundraiser tijd!!! welke doelen gaan we doen? Komt dat zien komt dat zien...

Wij gaan de studenten van science park helpen, wij dwingen de studentendecaan van FNWI om daadwerkelijk naar FNWI te komen! Wat is een studentendecaan? tbd...

Honours programma, the age old question, what to do? ook hier een stuk voor! Faciliteiten commissie draait overuren.

we gaan (waarschijnlijk) een samenwerking aan met beta break & green office om een groot panel/symposium te houden in juni in thema van klimaat/ethiek/AI

- zijn bezig met data verwerking NJE

- hebben de file social safety weer heropened en gaan daar actiever mee aan de gang
 - statiegeldautomaat is nu in handen van Brody van de CSR, we zullen zien wat daar uit komt
-

Reglementen

- We hebben alle opmerkingen op de OERen doorgegeven!
 - We zijn een gesprek aan het plannen met alle ODs van masters die niet aan de lage taaleis voldoen
-

Onderwijs

- Als commissie hebben we de uitkomsten van het IO besproken. Op een aantal punten heeft het DT gelukkig bewogen, maar op sommige dossiers zien we nog onvoldoende vooruitgang. Tijdens de PV van vanavond zullen we dit voor een van de dossiers bespreken.
- Naar aanleiding van het IO zullen we ook kijken of we ten aanzien van de bezuinigingen voorstellen vanuit de raad kunnen doen.
- Het FOC is nu gepland op 31 maart en de OC's zijn hiervan op de hoogte gesteld. De agenda voor het FOC zal deze week aan de deelnemers worden toegestuurd. Ook andere leden van de raad zijn welkom.

FOC is 31 maart 17:30.

Promotie

Deze week is dan eindelijk wervingsweek. We zijn blij met het plan dat er staat en hopen dat de rest van de week vlekkeloos zal verlopen. Deze week blijven we hiermee druk en volgende week gaan we verder met het paasevenement!

Studentassessor

- central diversity office wil dit jaar meer geld uitgeven voor diversity gerelateerde zaken, ze hebben ook al plannen
- DT is nog steeds druk bezig met begrotingen en geld dingen
- Open campus dag was goed gegaan op SP

BVO

Afgelopen BVO was weer redelijk rustig. De studieverenigingen zijn, op één na, allemaal gewisseld dus hebben nog weinig punten te bespreken. Verder is er deze week lunch met de decaan.

6. Vaststellen agenda

1. Opening
2. Notulen & actielijst
3. Post in/uit
4. Mededelingen
5. Updates commissies, DB, CSR
6. Vaststellen agenda
7. Lunchpauzes
8. Terugkoppeling vakevaluaties
9. Input A-zaaltjes
10. Studentendecanen

11. Fundraiser
12. Paasevenement
13. W.v.t.t.k.
14. Evaluatie stukken
15. Evaluatie PV
16. Rondvraag
17. Actielijst
18. Punten volgende agenda
19. Sluiting

De agenda is vastgesteld

7. Lunchpauzes

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

Nada vraagt of de tegenargumenten ergens op zijn gebaseerd. Michelle geeft aan dat er wel is gezegd dat bijvoorbeeld bij andere faculteiten niet echt behoefte is aan pauze.

2. Klopt de informatie?

Op de VU is het 45 minuten pauze in plaats van 30 minuten.

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

- a. Wat vinden we van het idee de andere raden om steun te vragen?**

Tim denkt dat het een goed idee is, hij denkt dat het alleen mogelijk is om dit te doen met alle raden (inclusief de CSR). Hij denkt dat het ook handig zou zijn om hetzelfde rooster te hebben als de VU. Dit is ook handig voor bijvoorbeeld studenten die heen en weer meer moeten.

Zazi geeft aan dat het DT wel enthousiast was, maar dat de OD's het niet willen omdat ze het te ingewikkeld vinden. Ze zegt dat het dus wel op centraal niveau opgelost moet worden. Het is officieel afgekapt op facultair niveau.

b. Wat vinden we van de argumenten voor? Hebben mensen nog andere argumenten?

Nada denkt dat het wel mogelijk moet zijn om pauze te hebben als je een practicum hebt, maar dat het gewoon afgesproken moet worden. Zazi denkt dat het handig is dat er wel officieel een pauze is en dat het dan een optie is om hem te verplaatsen naar wat goed uitkomt voor het practicum, maar dat er dan wel een basis is.

Fay denkt ook dat het goed is als er wel een indicatie is van wanneer er pauze moet zijn tijdens practica.

Tim weet niet zeker of een pauze zou gelden voor practica, omdat de pauze tussen twee uur blokken zit en practica van 9-5 worden ingeroosterd. Hij gaat er vanuit dat dit zelfs met een pauze hetzelfde blijft.

Cathelijne voegt toe dat er op de VU geen pauze wordt ingeroosterd tijdens practica, maar dat ze wel pauze krijgen.

c. Wat vinden we van de argumenten tegen? Hebben mensen hier weerleggingen voor?

Tim zegt over het tweede argument dat zeggen dat "iets verandert" als argument niet geldig is.

Janne denkt dat het in een nieuw academisch jaar gestart zou worden, dus dat het dan minder lastig is qua aanpassen en dat ze denkt dat het niet heel relevant is dat iedereen een kwartiertje later klaar is, dus dat mensen daar niet heel veel tegenin kunnen brengen. Zazi antwoordt hierop dat het grote bezwaar op andere faculteiten is dat studenten soms 4 uur les hebben en dat ze niet in deze 4 uur een half uur pauze willen.

Janne zegt dat er niet heel veel verschil in zit, aangezien het niet heel veel verandert in het rooster.

Nada denkt dat een formalisering van een academisch kwartiertje heel goed zou werken, omdat docenten zich hier vaak niet aan houden.

Salma herinnert zich dat Marcel heeft gezegd dat er problemen zijn met plekken in de kantine. Freddie ook, maar kan zich ook herinneren dat een weerlegging hiervoor was dat als er een pauze is, dat studenten en medewerkers zich kunnen verspreiden.

Jippe weet niet of ze een pauze gaan invoeren, omdat je technisch gezien al veel pauze hebt met het academisch kwartiertje. Robin kaart aan dat dat kwartiertje nergens staat, dus dat die pauze niet altijd wordt gegeven.

Tim geeft aan dat je in dat kwartiertje vaak moet lopen en tegelijk ook nog moet eten, dus dat het erg lastig is.

Zazi zegt hierover dat het mogelijke nieuwe rooster ervoor zorgt dat de studenten evenveel pauze hebben als daarvoor, maar dat ze wat gunstiger staan ingeroosterd.

*Actie Zazi - Brief opstellen over de lunchpauze voor andere raden.

d. Zijn er nog andere opmerkingen die mensen hebben over dit voorstel

8. Terugkoppeling vakevaluaties

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

Vraag over punt 3. Robin geeft aan dat punt 3 wat complexer is, in het oorspronkelijke advies stond deze ook al tussen haakjes maar er is niet op de individuele punten ingegaan dus het is Robin onbekend wat precies de gedachten hierover zijn.

Het idee van het stuk is dat alle 3 de punten erin komen, maar in ieder geval de blauwe.

2. Mist er informatie?

Jippe wil weten of er instemmingsrecht is, dit is formeel niet zo. De OC's ook niet, behalve als het in alle OER'en-B komt en dat gaat niet gebeuren.

3. Klopt er informatie niet?

4. Discussiemoment

a. Willen we de voorgestelde wijziging als breekpunt voor het instemmen van de OER-A bestempelen?

Mitch vindt van wel. Hij denkt dat het goed is als er grenzen worden gesteld.

Jippe denkt dat het niet handig is, omdat de FSR geen poot heeft om op te staan. Hij denkt dat het via de OC's moet.

Fay wil realistisch gezien weten wat er gebeurt als de FSR niet instemt. Jippe zegt dat ze dan niet hoeven te luisteren en dat de OER dan alsnog kan doorgaan. Fay snapt dit, maar ze denkt dat het wel een boodschap geeft.

Zazi denkt dat het sowieso gezegd kan worden, omdat de FSR niet slechter af is dan als het niet wordt gezegd.

Jippe zegt dat het wel gezegd kan worden, maar dat er geen wettelijke onderbouwing is, dus dat het geen nut heeft. Hij wil dat het via de OC's gedaan wordt.

Robin geeft aan dat er niet altijd een argument hoeft te zijn en dat de FSR gewoon tegen mag zijn. Robin merkte tijdens het IO dat het DT niet echt doorheeft dat dit echt een belangrijk punt is voor de FSR. Het is ondertussen een hele basale oproep om de uitslagen van de evaluatie te delen met de studenten, omdat de FSR al heel erg heeft moeten inbinden.

Janne wil weten hoe het gecommuniceerd moet worden naar het DT als het een breekpunt zou zijn. Robin geeft aan dat hij niet letterlijk wil zeggen "dit is een breekpunt", maar het iets subtieler brengen. Hij denkt dat het misschien handig is om dit los te bespreken of dat het tijd is dat het DT wat meer gaat toegeven.

Nada wil weten wat de opties zijn, omdat er dus geen instemmingsrecht is. Jippe legt uit dat er adviesrecht is, dus dat ze officieel niets hoeven te doen met het advies wat wordt gegeven.

Janne geeft aan dat ze het stemvoorstel best heftig vindt, omdat er instaat "stemt niet in met een nieuwe OER-A", aangezien de OER-A er nog niet eens is. Robin geeft aan dat dit stemvoorstel niet per se nodig is als niemand tegen is, maar dat er dan in ieder geval duidelijk is dat het DT benaderd gaat worden met dat dit onderwerp besproken moet worden.

Jippe denkt dat er een ongevraagd advies moet worden uitgebracht. Robin denkt dat dit niet nuttig is, omdat dat niet het doel is. Het doel is dat het DT de adviezen serieus neemt en dat gaat niet gebeuren door alleen maar meer adviezen te sturen.

Er gaat niet gestemd worden.

*Actie Robin - Stuur mail naar DT over eisen rond terugkoppeling vakevaluaties.

9. Input A-zaaltjes

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

Fay vraagt zich af waar het geld vandaan komt. Tim geeft aan dat dit uit de kwaliteitsgelden komt. Janne wil weten of er een indicatie is van het budget. Tim denkt dat G0 een goed voorbeeld is.

Freddie denkt dat TLC al blij is als er een beetje input wordt gegeven.

4. Discussiemoment:

a. Wat vinden wij van de A-zalen tot nu toe?

Nada vindt de zalen op het moment niet fijn. Janne vindt het medium zalen.

Fay wil fijnere stoelen, die ze ook bijvoorbeeld in de werkcollege zalen van D al hebben.

Mitch noemt dat het prima zalen zijn les in te hebben, maar dat de sfeer inderdaad iets beter kan.

Janne wil weten of het gaat om alle A zalen, omdat er ook al wat nieuwere zalen zijn. Janne zegt hierover dat de hangende stopcontacten heel vervelend zijn. Michelle denkt niet dat de nieuwere A zalen nog aangepakt gaan worden.

Er zijn driehoekige tafels en deze worden niet als fijn ervaren.

Tim wil wel dat er whiteboards/krijtborden blijven. Fay zegt dat dit in a.16 heel goed is geregeld. Ook zegt Fay dat G0 heel goed is gelukt, dus dat ze dat moeten meenemen.

Salma zegt dat sommige hoorcollegezalen hele kleine schermen hebben, dus als er geld voor is dat dit beter kan.

b. Heeft iemand klachten over de zaaltjes?

c. Heeft iemand een idee over wat de sfeer zou kunnen verbeteren in de zaaltjes?

Elissa wil weten of elke zaal hetzelfde moet worden, of dat het plan is om alles verschillend te maken. Fay denkt dat het belangrijker is om alles op een lijn te krijgen. Bijvoorbeeld dat de ene plek kleine schermen heeft en andere plekken wel goede schermen, dus dat dit rechtgetrokken moet worden.

Freddie wil weten of er verf aangedragen moet worden. Dat is een optie maar er wordt aangekaart door Cathelijne dat het dan wel hetzelfde kan lopen als met de groene stoelen.

d. Nog andere input?

*Actie Michelle - Mailtje naar TLC over nieuwe decoratie A zalen.

10. Studentendecanen

Discussie punten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Wist iedereen wat een studentendecaan is en wat deze kan doen?

Zazi wist het niet. Tim wist het niet echt.

Nada vindt het stom dat de studentendecanen van Science Park niet op Science Park zit.

Cathelijne geeft aan dat ze was doorverwezen, maar dat er heel lang geen plek was en dat het bellen niet fijn is omdat je dan een random studentendecaan krijgt.

b. Wat vinden wij van de huidige “verdeling” tussen de drie vormen van studiebegeleiding?

Tim denkt dat het heel onhandig is om een doorverwijzing te geven naar plekken die hele lange wachtrijen hebben.

c. Wat vinden wij van de voorgestelde “verdeling” tussen de drie vormen van studiebegeleiding?

Tim denkt dat studentendecanen in de OER moeten worden opgenomen als officiële vorm van studiebegeleiding. Ook denkt hij dat het goed is als ze naar Science Park komen en een open spreekuur zouden doen.

d. Wat denken wij van een studentendecaan op Science Park en een open spreekuur?

Mitch denkt dat het open spreekuur misschien niet heel goed gaat werken, omdat er een kans is dat er heel veel mensen komen, als de wachtrijen ook al lang zijn.

Cathelijne geeft aan dat er al een open spreekuur is op Roeters, maar dat dit heel onhandig is omdat je dan naar Roeters moet.

Nada denkt dat het volgens haar vanzelfsprekend is dat er een studentendecaan op Science Park zit. Zazi is het hiermee eens en ze denkt dat het redelijk

onrealistisch is om te verwachten dat studenten van Science Park altijd tijd vrij kunnen maken om naar Roeters te gaan.

Fay vindt het niet kunnen, zeker voor studenten met fysieke klachten die daardoor naar de studentendecaan moeten.

e. Willen we nog meer studenten vragen voor input? En hoe?

Zazi denkt dat er misschien eerst gewerkt moet worden aan het naar Science Park krijgen voordat er input gevraagd wordt, zeker omdat studenten meestal nog niet op de hoogte zijn van dat ze er zijn.

Christina vraagt of de studentendecanen niet nog beter benoemd kunnen worden bij bijvoorbeeld mentoruren.

Cathelijne geeft aan dat dit wel gebeurt, maar dat er heel duidelijk wordt verteld dat je niet zelfstandig daarheen mag, maar dat je via de studieadviseur doorverwezen moet worden.

Fay denkt dat dit inderdaad meegenomen moet worden. Ze denkt dat het DT uiteindelijk moet gaan kijken hoe de communicatie beter kan.

f. Zijn er nog overige vragen/opmerkingen?

Freddie wil weten hoe Fay dit gaat aanpakken. Fay gaat meer studenten om hun meningen vragen, daarna gaat ze een OB stuk schrijven zodat er een raadsmenting gevormd kan worden. Het belangrijkste punt is het brengen naar Science Park.

*Actie Fay - Input verzamelen van studenten over studentendecanen en een OB stuk schrijven.

11. Fundraiser

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

Nada wil weten of dit vaker gebeurt en of het vaker gaat gebeuren. Zazi denkt dat dit eenmalig is voor dit jaar.

Fay wil weten wie de Science sit in organiseert. Freddie geeft aan dat het vooral docenten van Science Park zijn.

Janne geeft aan dat het misschien belangrijk is om het praktische gedeelte te benoemen. Zazi voegt toe dat ze het eerst wilde hebben over of er een fundraiser moet komen en dat hierna de praktische informatie moet komen.

Jippe geeft toe dat hij wil dat er rekening wordt gehouden met het feit dat sommige doelen veel geld uitgeven aan bijvoorbeeld hun bedrijf en de salarissen, dus dat dit zonde is.

4. Discussiemoment:

a. Is er binnen de raad motivatie voor een fundraiser?

Mitch wil het wel. Fay wil het ook, ondanks dat ze zelf geen tijd heeft.

Janne staat achter het idee, maar heeft zelf geen tijd.

Poll over of mensen motivatie en tijd hebben.

Heel veel medium, 1 positief en 1 negatief.

Freddie zegt dat het bij haar afhangt van het goede doel en bij Michelle hangt het af van de periode.

b. Wat vinden jullie van de doelen voorgesteld? 1-5 langsgaan

1.

Zazi is persoonlijk gemotiveerd voor dit doel, ook omdat het heel specifiek is en het ook raakvlakken heeft met studenten.

Fay vindt het een mooi doel. Ook omdat Jippe heeft gezegd dat andere doelen misschien wat commerciëler zijn en dat is hier niet.

Jippe denkt dat er geen kant gekozen moet worden. Tim zegt dat er geen kant gekozen wordt, maar dat het belangrijk is dat iedereen naar de universiteit kan en dat de mensen die worden geholpen door dit goede doel dat niet kunnen.

Janne is het hiermee eens, wel wil ze toevoegen dat er wel uitgezocht moet worden of er met ideal betaald kan worden.

Freddie vindt het ook het beste doel.

2.

Jippe vindt het een goed en neutraal doel.

3.

Mitch heeft het opgezocht en er gaat 88% van de donaties naar het goede doel en dus 22% naar het bedrijf en salarissen et cetera.

4.

Zazi denkt dat het misschien studenten meer aanspreekt omdat het een lokaler doel is.

5.

Tim denkt dat het studenten aanspreekt omdat het beta is gericht.

c. Zijn er andere doelen die mensen willen voorstellen?

Jippe stelt een dierenasiel voor, waar het grootste deel van het geld ook echt naar het goede doel gaat.

d. Zijn er overige gedachten over de fundraiser?

Peilen voor alles + dierenasiel

1. 9 pos en 1 neg
2. 6 med, 2 pos, 3 neg
3. 4 med, 6 neg
4. 5 med, 4 pos, 2 neg
5. 5 pos, 4 med, 1 neg
6. 4 med, 1 pos, 5 neg

Fay denkt dat 1 een goed doel is om te kiezen omdat het speelt op het moment en de UvA banden met Hebrew university of Jeruzalem heeft verbroken.

Fay heeft een vraag voor de gasten, er wordt nagedacht over een statementpiece en ze wil weten of er nog ideeën zijn. Christina denkt een pijl met lichtjes en ze denkt ook dat het handig is om het ook in Lab42 te doen.

Elissa zou het fijn vinden als het wat centraler zou staan en niet in een hoekje.

*Zazi - B2/OB stuk schrijven over de fundraiser.

12. Paasevenement

Discussie punten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Wat vinden we van het Paasevenement? Willen we meer?

Nada denkt dat er een gouden ei moet komen. Mitch geeft aan dat er daar geen geld voor is.

Tim laat weten dat de poster heel leuk is.

Janne denkt dat er met 100 euro makkelijk genoeg eitjes verstopt kunnen worden.

Fay denkt dat het goed is dat mensen maar 1 prijs mogen. Ze denkt dat dit niet te streng gehandhaafd moet worden, maar dat er wel in de gaten gehouden moet worden dat mensen niet teveel prijzen krijgen.

Er staat op de eieren dat mensen naar de FSR kamer kunnen gaan om een prijs op te halen.

Het kan in de Too Dah Loo worden gezet, ook komt het op de digitale borden en wordt het verspreid door de studieverenigingen.

Freddie, Mitch, Jippe, Salma, Tim, Zazi, (Yara) willen helpen met verstoppertje.

Janne denkt dat het misschien een idee is om het na een PV te doen voor Pasen.

b. Waar willen we de X eitjes verstoppen?

Tim denkt ook in Lab42.

Mitch zegt in de ACD kamer, mannen zeepdispenser en op hoge plekken.

Yara stelt voor om een verdeling te maken tussen makkelijke en moeilijke plekken.

c. Welke prijzen willen we halen?

Mitch stelt chocolade paaseitjes voor. Zazi geeft aan dat het vorig jaar wat meer cadeautjes waren en dat dat heel populair was. Elissa denkt dat sleutelhangers of pennen ook leuk zijn. Cathelijne zegt dat niet iedereen chocola eet, maar dat spulletjes altijd leuk zijn.

Christina zegt stressballen.

13. W.v.t.t.k.

14. Evaluatie stukken

Nada zegt dat de layout van de stukken verschilde. Tim legt uit dat ze bezig zijn met nieuwe templates dus dat ze nog niet consistent worden gebruikt.

Mitch vond dat Zazi een goede lijst aan goede doelen heeft uitgekozen.

15. Evaluatie PV

Christine vond het wel leuk, ook omdat het een wat serieuzere vergadering was. Elissa geeft aan dat ze had verwacht dat het serieuzer zou zijn.

16. Rondvraag

Tim zegt dat het inwerkweekend niet meer tijdens pinksterweekend is, maar 13-16 juni. Hij heeft nu een huisje gevonden voor max. 20 mensen. Hij wil weten of er mensen zijn die al weten dat ze niet kunnen. Janne, Salma en Yara kunnen niet. Fay kan misschien niet het hele weekend.

Er wordt gevraagd of iemand erop tegen is dat het huisje geboekt wordt. Jippe wil weten of het niet zonder overnachten kan en dan op Science Park plaatsvindt. Freddie legt uit dat het een bondingmoment is en ook een afsluiting voor de huidige raad.

Freddie wil weten of er bezwaren zijn, die zijn er niet dus dit huisje wordt per acclamatie ingestemd.

Zazi wil weten of er nog dingen zijn die in de too dah loo moeten.

Michelle wil weten of iemand een stukje kan schrijven voor ACD, zoals ook genoemd bij de post. Freddie stelt voor om na een PV een keer met z'n allen een stuk te schrijven.

17. Actielijst

(PV 250318) Zazi - Brief opstellen over de lunchpauze voor andere raden.

(PV 250318) Robin - stuur mail naar DT over eisen rond terugkoppeling vakevaluaties.

(PV 250318) Michelle - Mailtje naar TLC over de A zalen.

(PV 250318) Fay - Input verzamelen van studenten over studentendecaan en OB stuk schrijven.

(PV 250318) Zazi - B2/OB stuk schrijven over de fundraiser.

18. Punten volgende agenda

Volgende week is de tentamenweek dus is er geen PV. Maandag gaat wel het advies over de kandidaat worden ingestemd.

19. Sluiting

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 19:51.